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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στις Εισαγγελικές Αρχές για προστασία ιατρών και
νοσηλευτών

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

897.76 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αγανακτισμένοi οι εργαζόμενοι του Γενικού Νοσοκομείου Σύρου 
αναφορικά με το σοβαρό πρόβλημα Tns υποστελέχωση$

Στις Εισαγγελικές Αρχές για
προστασία ιατρών και νοσηλευτών
Εντείνεται η ανησυχία ενόψει Πάσχα και καλοκαιρινής περιόδου

Την αγανάκτησή tous 
αναφορικά με τον 
εφιάλτη Tns υηοστε- 
λέχωση$ του Γενικού 
Νοσοκομείου Σύρου, 
ο onoios παρουσι
άζεται εντεινόμενο$ 
όσο περνά ο Kcnpos, 
εκφράζουν ξανά οι 
εκπρόσωποι του Σω
ματείου Εργαζομένων 
του "Βαρδάκειου και 
Πρώιου", KaXcovias 
σε νέα κινητοποίηση 
τον κόσμο Tns Σύρου, 
την Παρασκευή otis 
10.30 το πρωί.

Ο
ι ίδιοι, αύριο, θα πραγμα

τοποιήσουν και τρίωρη 

στάση εργασίαε, η οποία 

καλύπτεται από την ΠΟΕΔΗΝ, 

δεδομένηε Tns σοβαρότηταε του 

προβλήματοε που αντιμετωπί

ζει το μεγαλύτερο και μοναδικό 

δευτεροβάθμιο Νοσοκομείο 

otis Κυκλάδεε, που υποδέχεται 

περιστατικά από όλα τα νησιά 

του νομού.

Ενόψει του Πάσχα και Tns θερι- 

vhs περιόδου η ‘‘αιμορραγία” σε 

ανθρώπινο δυναμικό και οι κενέε 

θέσειε ιατρών και νοσηλευτών, 

πολλαπλασιάζουν τον φόβο των 

εργαζομένων του Νοσοκομείου 

Σύρου, οι οποίοι μέσω του Σω

ματείου tous θα απευθυνθούν

eras Εισαγγελικέε Αρχέε, ώστε να 

ενημερώσουν για tis προβλεπό- 

μενεε έκτου νόμου υποχρεώσει 

tous, με φόντο τον φόβο tous για 

οποιοδήποτε απευκταίο σενάριο 

ενδεχομένου προκύψει τπ σεζόν 

με την αυξημένη πίεση.

“Δεν θα στραφεί κανένα δά

χτυλο otous εργαζόμενουε, σε 

ιατρούε και νοσηλευτέε άπας με 

τα Τέμπη”, σχολίασε μεταξύ άλ

λων, η πρόεδρόε tous, Κατερίνα 

Καλογεράκη, μιλώνταε χθεε το 

μεσημέρι, στη συνέντευξη Τύπου 

του Σωματείου.

Βέλη aious
“ανύπαρκτοι^
βουλευτέ5”

Ειδικότερα, π πρόεδροε επε- 

σήμανετην ανάγκη ανταπόκρισηε 

των πολιτών Tns Σύρου στπν αυ

ριανή κινητοποίηση, ώστε oncos 

επεσήμανε, οι αρμόδιοι να πά

ρουν το μήνυμα και να ανταποκρι- 

θούν στο κύριο αίτημα στήριξηε 

του Γενικού Νοσοκομείου Σύρου, 

φέρονταε ανθρώπινο δυναμικό.

Η κ. Καλογεράκη ευχαρίστη

σε όλουε tous Συλλόγουε και 

τα Σωματεία εργαζομένων που 

στηρίζουν εδώ και ενάμιση χρόνο 

tis κινητοποιήσει tous καθείς 

και tous πολίτεε που συμμετέ

χουν otis διαμαρτυρίεε και tis 

πορείεε, ασκώντα5 παράλληλα

κριτική otous “ανύπαρκτουε βου- 

λευτέ5” όσον αφορά τη στήριξη 

των αιτημάτων για το Βαρδάκειο 

και Πρώιο.

Σύμφωνα με την ίδια, με εξαί

ρεση τον βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ, 

Ni'kos Συρμαλένιο που κάνει 

παρεμβάσειε για την στελέχω- 

ση του Νοσοκομείου Σύρου, 

οι κυβερνητικοί βουλευτέε δεν 

έχουν ασχοληθεί καθόλου με 

τη μεγαλύτερη δευτεροβάθμια 

νοσηλευτική δομή των Κυκλάδων 

και την πραγματικότητα που τη 

συνοδεύει.

“Το Νοσοκομείο είναι αποδε- 

κατισμένο και αυτό pas αφορά 

όλουε”, πρόσθεσε χαρακτηριστι

κά η ίδια, αναφέρονταε παρακά

τω αναλυτικά τα κενά σε ιατρούε 

και νοσηλευτέε.

“Xiopis latpous δεν 
υπάρχει Νοσοκομείο”

Σαφήε στην τοποθέτησή ms 

για το Ysyovos ότι οι κενέ5 θέσειε 

συνεχείς αυξάνονται, η πρόε- 

6pos του Σωματείου τόνισε πας, 

“xap's ιατρούε και νοσηλευτέε, 

Νοσοκομείο δεν υπάρχει”.

Ειδικότερα, σημείωσε ncos, 

“αυτή τη στιγμή είναι κενέε οι 

εξήε προβλεπόμενεε θέσειε 

Ιατρών: I. στο Τμ.Επειγόντων 

Περιστατικών ΟΛΕΣ οι θέσες 

ιατρών (Δ/vrns Γεν.Χειρουργόε, 

Αναισθησιολόγοε, Ορθοπεδικόε, 

Παθολόγοε). 2. Νευρολόγοε. 3. 

Ψυχίατροε. 4. Ενδοκρινολόγοε. 

5. Γαστρεντερολόγοε. 6. Διευ- 

θυντήε Χειρουργικήε Κλινικήε. 7. 

Νεφρολόγοε. 8. Οφθαλμίατροε 

(προβλέπονται δυο, υπηρετεί 

έναε). Ακόμη εντόε του 2023 

αποχωρούν: 1. Η Συντονίστρια 

Διευθύντρια και δυο Διευθυντέε 

τηε Παθολογικήε Κλινικήε (μέ

νουν δυο Παθολόγοι στην Κλινι

κή). Σ.ΟΔιευθυντήεπςΜονά- 

6as Τεχνητού Νεφρού (απομένει 

έναε Νεφρολόγοε). 3. Ο έναε 

Διευθυντήε Αναισθησιολόγοε 

συνταξιοδοτείται και παραιτήθηκε 

ήδη έναε επιμελητήε (απομένουν 

δυο Αναισθησιολόγοι). 4. Ο Δι-

ευθυντήε Καρδιολόγοε συνταξι- 

οδοτείται οπότε η Καρδιολογική 

Κλινική και π Μονάδα Εμφραγ

μάτων θα μείνουν με κενέε και 

tis τέσσερς προβλεπόμενεε θέ- 

σες. Οι ανάγκεε «καλύπτονται» 

με tous δυο καρδιολόγουε ms 

ΜΑΦ. 5. Ο μοναδικόε Παθολο- 

γοανατόμοε συνταξιοδοτείται άρα 

δε θα γίνονται πλέον βιοψίεε. 

6. Ο μοναδικόε Δερματολόγοε 

μετατέθηκε. 7. Ο μοναδικόε 

Γενικόε lacpos (και Διευθυντήε 

του ΤΕΠ) μετατέθηκε”. Η ίδια συ

μπλήρωσε δε, ncos, “επιπλέον, εξ 

aiTi'as ms anouoias Διευθυντή 

στη Χειρουργική Κλινική, δεν 

προσέρχονται ειδικευόμενοι 

χειρουργικήε στο Νοσοκομείο 

pas, γεγονόε που αυξάνει την 

εργασιακή πίεση otous ιατρούε 

χειρουργικών ειδικοτήτων”.

Ακόμη, αναφερόμενη στο νο

σηλευτικό προσωπικό, υπενθύμι

σε ncos, “οι προβλεπόμενε5 θέ

σε^ στον Οργανισμό είναι 144, 

οι onoios δεν αυξήθηκαν (αν και 

δημιουργήθηκαν νέα τμήματα: 

Παιδιατρική, ΜΑΦ, Κλινική COVID 

και ενώ ξεκίνησε η δημιουργία 

ms Μονάδαε κατ’οίκον Νοσηλεί- 

as και Ογκολογικήε υπομονάδαε, 

που είναι όλα πολύ σημαντικά 

αλλά xcopis προσωπικό ncos θα 

λειτουργήσουν:)”. Συγκεκριμένα,

πρόσθεσε ncos υπηρετούν: 101 

μόνιμοι και 28 συμβασιούχοι. 

“Αυτό έχει οδηγήσει σε συσσώ

ρευση 787 οφειλόμενων ρεπό”. 

Τέλοε, αναφέρθηκε και errous τε- 

χνολόγουε ακτινοδιαγνωστικού 

τμήμακς, επισημαίνονταε ncos, 

οι προβλεπόμενε5 Θέσεΐ5 στον 

Οργανισμό είναι 1 1 (το 2020 

υπηρετούσαν 10) και σήμερα 

υπηρετούν: 6 μόνιμοι και 1 συμ- 

βασιούχοε. “Για να βγει το πρό

γραμμα εργάζονται και 6η βάρδια 

εβδομαδιαίας. Συσσωρευμένα 

ρεπό: πάνω από 300”.

Τα αιτήματα
Αναλυτικά τα αιτήματα του 

Σωματείου έχουν cos εξή$:

Άμεση κάλυψη των κατεπει- 

γουσών αναγκών του Νοσοκο

μείου για να μπορεί να ανταπε- 

ξέλθει στην κατακόρυφη αύξηση 

των αναγκών υγειονομικήε περί- 

θαλψηε την περίοδο του Πάσχα 

και του Καλοκαιριού.

Στελέχωση του Νοσοκομείου 

και των Κέντρων Υγείαε των Κυ

κλάδων με μόνιμε5 προσλήψες 

προσωπικού.

Μονιμοποίηση όλων των 

συμβασιούχων δεδομένου ότι 

εξυπηρετούν πάγιεε και διαρκείε 

ανάγκεε.

Καμία μετακίνηση προσωπι

κού μεταξύ των μονάδων υγείαε 

των Κυκλάδων.

Ένταξη στα ΒΑΕ.

Να μην επανέλθουν οι εργο

λάβοι στα Νοσοκομεία.
Επαναφορά παλιών και θέσπι

ση νέων κινήτρων στελέχωσηε 

και παραμονήε otis υπηρεσίεε 

των νησιών.

• Ανέγερση νέου σύγχρονου 

Νοσοκομείου σύμφωνα με tis 

ανάγκεε των κατοίκων του Νο
μού.

• Κρατική χρηματοδότηση και 

ουσιαστική ενίσχυση του Δημό

σιου Συστήματοε Υγείαε, των 

νοσοκομείων και ms Πρωτοβάθ- 

μιαε Φροντίδαε Υγείαε Αύξηση 
προϋπολογισμού για την Υγεία.

• Επιστροφή των μισθών 

των υγειονομικών που ήταν σε 

αναστολή από 14/4/2022 έας 

31/12/2022 σύμφωνα με την 

απόφαση του ΣτΕ

• Αύξηση Μισθών. Εμείε θέ

λουμε αύξηση των μισθών και 

όχι τα χρήματα των ασθενών.

• Διπλασιασμόετου επιδόμα- 

tos του επιδόμακς επικίνδυνηε 

και ανθυγιεινήε εργασίαε για 

όλουε tous υγειονομικού$ με 

παράλληλη ένταξη όλων των 

ειδικοτήτων των εργαζομένων 

στο ΕΣΥ στην χορήγηση του 

επιδόματοε σε διαφορετικέε 

κατηγορίεε.
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1  Κινητοποίηση υγειονομικών για επιδόματα -
προσλήψεις

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 31 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

148.22 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κινητοποίηση υγειονομικών 
για επιδόματα - προσλήψειε
ΣΤΑΣΗ εργασίας από τις 12 έως 
τις 15.00 και συγκέντρωση δια
μαρτυρίας έξω από το υπουργείο 
Υγείας σας 13.00 πραγματοποίη
σε χθες η Πανελλήνια Ομοσπον
δία Εργαζομένων Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας (ΠΟΕ-ΠΦΥ), με 
οικονομικά και θεσμικά αιτήματα 
να βρίσκονται στο κέντρο των αι
τημάτων τους. Η ΑΔΕΔΥ με σχετι
κή ανακοίνωση που εξέδωσε στή
ριξε την κινητοποίηση, καλώντας 
«τα συνδικαλιστικά στελέχη του 
Δημοσίου να δώσουν το “παρών” 
στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας».

Σύμφωνα με την ανακοίνω
ση της ομοσπονδίας, οι εργαζό
μενοι στην Πρωτοβάθμια Φροντί
δα Υγείας διεκδικούν:

* Ενταξη όλων των υγειονομι
κών και εργαστηριακών υπαλλή
λων στην κατηγορία Α’ του επιδό
ματος επικίνδυνης και ανθυγιει
νής εργασίας.

• Αμεση υλοποίηση της Κοι
νής Υπουργικής Απόφασης 
(ΚΥΑ) για το επίδομα επικίνδυ

νης και ανθυγιεινής εργασίας 
στον χώρο της Υγείας, με όλες τις 
τροποποιήσεις που έχει υποβάλει 
με υπόμνημά της η ΠΟΕ-ΠΦΥ σε 
όλους τους εμπλεκόμενους φο
ρείς και στα πολιτικά κόμματα.

* Αμεση έκδοση οργανισμού 
για τα Κέντρα Υγείας, που εκκρε- 
μεί εδώ και 9 χρόνια, με αποτέ
λεσμα τη μη πρόσληψη μόνι
μου υγειονομικού και διοικητι
κού προσωπικού για πάνω από 
μια ΙΟετία.

Αμεση πρόσληψη ιατρικού 
προσωπικού. Οι συνταξιοδοτή
σεις γιατρών έχουν επιφέρει κε
νό και οδηγούν σε απαξίωση και 
κλείσιμο κρίσιμων τμημάτων των 
Κέντρων Υγείας.

Προκήρυξη θέσεων μόνι
μου προσωπικού αποκλειστικά 
για πς δημόσιες δομές.

* Νομοθετική πρωτοβουλία 
για αξιοποίηση του επικουρικού 
προσωπικού και του προσωπι
κού των ΤΟΜΥ σε μόνιμη βάση 
στο Εθνικό Σύστημα Υγείας.
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1  «Δεν είμαστε δεσμοφύλακες ανθρώπων»
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

223.79 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ 
ΕΟΔΥ

«Δεν είμαστε
δεσμοφύλακες
ανθρώπων»

«Κυβέρνηση και υπουργείο, πιστοί 
στις δεσμεύσεις τους απέναντι στην 
ΕΕ, προχωρούν τους αντιδραστικούς 
σχεδιασμούς τους για το Προσφυγικό, 
αυτήν τη φορά μετατρέποντας τα Κέ
ντρα Υποδοχής και Ταυτοποίησης σε 
πραγματικές φυλακές. Μετά τη Σά
μο και την Κω, ήρθε η σειρά της Λε
ρού», καταγγέλλει το Σωματείο Εργα
ζομένων Εθνικού Οργανισμού Δημό
σιας Υγείας.

Οπως ενημερώνει το Σωματείο, «πρό
κειται για δομές που διαθέτουν διπλή 
στρατιωτική περίφραξη τύπου ΝΑΤΟ, 
πύλες εισόδου με ταυτόχρονη χρήση 
κάρτας και δακτυλικού αποτυπώματος, 
συστήματα ελέγχου εισόδου και εξόδου, 
ωράριο λειτουργίας κλειστό κατά τη δι
άρκεια της νύχτας, συστήματα παρακο
λούθησης. Δηλαδή, οι αιτούντες άσυ
λο θα ζουν "μαντρωμένοι" σε αυτά με 
περιορισμό της ελευθερίας τους, φυλα
κισμένοι χωρίς όμως να έχουν να έχουν 
διαπράξει κάποιο έγκλημα!».

Ταυτόχρονα, οι εργαζόμενοι καλού
νται να εργαστούν σε διαφορετικά πε
ριβάλλοντα από αυτά που προσλήφθη- 
καν. «Προσλήφθηκαν σε δομές με ευ
άλωτο πληθυσμό για να παρέχουν τις 
υπηρεσίες τους, από την επαγγελματι
κή του ιδιότητα ο καθένας! Είναι αδια
νόητο να περνάνε από τουρνικέ, να δί
νουν το δακτυλικό τους αποτύπωμα, να 
περνάνε από σωματικό έλεγχο, μαγνη- 
τικές πύλες και έλεγχο των πραγμάτων 
τους από μηχανήματα X-Ray, καταργώ
ντας κάθε έννοια προστασίας προσω
πικών δεδομένων, βάζοντας σε κίνδυνο 
την υγεία τους και μεταχειριζόμενοι ως 
ύποπτοι αξιόποινων πράξεων ή ως δε
σμοφύλακες σε φυλακές υψηλής α
σφαλείας», καταγγέλλει το Σωματείο.

Αντί αυτός ο πακτωλός χρημάτων να 
δίνεται για να φτιαχτούν αυτά τα υπερ
σύγχρονα τερατουργήματα με όλο αυ
τόν τον μηχανισμό παρακολούθησης, 
ελέγχου και καταστολής, θα μπορού
σαν να εξασφαλίσουν χρηματοδότηση 
για να υπάρχουν γιατροί, διερμηνείς, 
φροντιστές για τα ασυνόδευτα παιδιά 
και γενικά όλες οι απαραίτητες ειδι
κότητες με μόνιμες εργασιακές σχέ
σεις. Τα χρήματα αυτά θα μπορούσαν 
να δοθούν σε φάρμακα και φαγητό 
της προκοπής και σε επαρκείς ποσό
τητες. Να πάνε σε προγράμματα με
τακίνησης και στέγασης των ευάλω
των ανθρώπων στα αστικά κέντρα ό
που θα καλύπτονται οι αυξημένες ανά
γκες τους και θα έχουν πρόσβαση σε 
υπηρεσίες και αγαθά που τόσο χρειά
ζονται. Τα χρήματα αυτά που απλόχερα 
μοιράστηκαν σε μεγαλοεργολάβους θα 
μπορούσαν να αξιοποιηθούν στη δημι
ουργία - ενίσχυση δομών προστασίας 
και πρόνοιας με ευθύνη του κράτους, 
για να βρουν θαλπωρή και υποστήριξη 
κακοποιημένες γυναίκες και παιδιά, θα 
μπορούσαν να πάνε σε προγράμμα
τα ένταξης του πληθυσμού στην κοι
νωνία και όχι περιθωριοποίησής του.

Δεν μπορούμε να συζητάμε σοβα
ρά, όταν το υπουργείο έχει καταργή
σει τα προγράμματα στέγασης και έ
χει στοιβάξει ανθρώπους με ευαλωτό- 
τητες σε ανθρωπο-αποθήκες με κά
μερες, επιτήρηση και συνεχή έλεγχο 
της καθημερινότητας λες και είναι ε
γκληματίες».

Το Σωματείο καλεί όλους τους ερ
γαζόμενους του ΕΟΔΥ να μην αποδε
χτούν αυτές τις συνθήκες ούτε για τους 
ίδιους, ούτε για τους αιτούντες άσυλο/ 
πρόσφυγες/μετανάστες και καλεί όλα 
τα σωματεία στο πεδίο του Προσφυγι- 
κού σε κοινό αγώνα για την προάσπιση 
των δικαιωμάτων των εργαζομένων και 
των προσφύγων/μεταναστών.
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1  Εξαφανίζονται τα ράντζα από τα νοσοκομεία
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 29 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

695.82 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εξαφανίζονται
ία ράντζα από 
τα νοσοκομεία
Ρεπορτάζ
Βασίλης Βενιζέλος

ε μόλις 23 ράντζα, όλα 
αναπτυγμένα σιον θάλα
μο Βράχε ίαs Νοσηλεύω 
και τον Παθολογικό Το
μέα του Νοσοκομείου 

ins Αθήνας «Λαϊκό», ολοκλη
ρώθηκε νωρίς το πρωί ms πε
ρασμένης Δευτέρας (08.00) η 
γενική εφημερία των νοσοκο
μείων του ΕΣΥ, αρμοδιότητας 
ms διοίκησης ms Ins Υγειο
νομικής Περιφέρειας (ΥΠΕ) 
Αττικής.

Την εφημερία εκτέλεσαν πέ
ντε νοσοκομεία του ΕΣΥ, ένα 
νοσοκομείο Παίδων του ΕΣΥ 
και, επικουρικά στο «Λαϊκό», 
δύο ιδιωηκά νοσοκομεία, σύμ
φωνα με το σχέδιο του υπουρ
γού Υγείας, Θάνου Πλεύρη, για 
την εξάλειψη των ράντζων από 
το ΕΣΥ ms Αττικής, σχέδιο το 
οποίο εΕελίσσεται με αυξημέ
νη και κλιμακούμενη αποτελε- 
σματικότητα.

Μάλιστα, τα μόλις 23 ρά
ντζα ms γενικής εφημερίας του 
ΕΣΥ, αρμοδιότητας ms διοί
κησης ins Ins ΥΠΕ Αττικής, 
για την περασμένη Κυριακή 2 
Απριλίου, απορροφήθηκαν πλή
ρως μέχρι νωρίς το απόγευμα 
ms επόμενης ημέρας, της Δευ
τέρας 3 Απριλίου, από το ίδιο 
το «Λαϊκό».

Η «ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ» 
παρουσιάζει σήμερα κατ’ απο- 
κλεισηκότητα όλα τα αριθμηπκά

Το αρνητικό ρεκόρ 
ons εφημερίεε 
ins Κυριακήε 

- Το σχέδιο Πλεύρη 
αποδίδει καρπούε

στοιχεία για όλα τα νοσοκομεία 
του ΕΣΥ αρμοδιότητας ms δι
οίκησης ms Ins ΥΠΕ Αττικής, 
τα οποία εκτέλεσαν τη γενική 
εφημερία της περασμένης Κυ
ριακής 2 Απριλίου.

Τα εν λόγω αριθμηπκά στοι
χεία περιλαμβάνονται στην ανα
φορά του διοικητή ms Ins ΥΠΕ 
Αττικής, Παναγιώτη Στάθη, 
προς τον Θάνο Πλεύρη και τον 
γενικό γραμματέα Υπηρεσιών 
Υγείας, Γιάννη Κωτσιόπουλο, 
αναφορά η οποία αποστέλλεται 
κάθε πρωί οπήν πολιτική ηγεσία 
του υπουργείου Υγείας, αμέ
σως μετά το πέρας ms γενικής 
εφημερίας.

Ανάλογη αναφορά αποστέλ
λει επίσης κάθε πρωί ο διοικη
τής ms 2ης ΥΠΕ Πειραιώς και 
Αιγαίου, Χρήστος Ρο'ϊλός.

Γενική εφημερία ΕΣΥ, 1η 
ΥΠΕ Αττικής, Κυριακή 2 Απρι
λίου:

Α) Νοσοκομείο «ΚΑΤ»
• Προσελεύσεις: 394
• Εισαγωγές non covid: 98
• Σε επικουρικές κλίνες ράντζα 
non covid: 0
• Εισαγωγές covid: 2

• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας non covid: 40
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας covid: 0

Β) Νοσοκομείο «ΛΑΪΚΟ»
• Προσελεύσεις: 432
• Εισαγωγές non covid: 123
• Σε επικουρικές κλίνες non 
covid: 23
• Εισαγωγές covid: 6
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας non covid: 29
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας covid: 1
• Διακομιδές που ζητήθηκαν 
«Metropolitan» / «Ερρίκος Ντυ- 
νάν»: 0
• Διακομιδές που πραγματο
ποιήθηκαν: 0

Γ) Νοσοκομείο «ΕΛΠΙΣ»
• Προσελεύσεις: 369
• Εισαγωγές non covid: 31
• Σε επικουρικές κλίνες non 
covid: 0
• Εισαγωγές covid: 4
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας non covid: 8
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας covid: 1

Δ) Ογκολογτκό Νοσοκομείο 
Κηφισιάς «ΑΓΙΟΙ ΑΝΑΡΓΥ
ΡΟΙ»
• Προσελεύσεις: 154
• Εισαγωγές non covid: 33
• Σε επικουρικές non covid: 0
• Εισαγωγές covid: 1
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας non covid: 9

• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας covid: 0

Ε) Νοσοκομείο «ΠΑΜΜΑ
ΚΑΡΙΣΤΟΣ»
• Προσελεύσεις: 269
• Εισαγωγές non covid: 26
• Σε επικουρικές κλίνες non 
covid: 0
• Εισαγωγές covid: 2
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας non covid: 1
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας covid: 0

ΣΤ) Νοσοκομείο Παίδων 
«ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ»

• Προσελεύσεις: 577
• Εισαγωγές non covid: 53
• Εισαγωγές covid: 3 Επιβε
βαιωμένα και 10 ύποπτα
• Νοσηλεύονται covid: επιβε
βαιωμένα 9
• ΜΕΘ covid: 1
• Εισαγωγές γρίπης: 0
• Νοσηλεύονται επιβεβαιωμέ
να γρίπης: 0
• Σε επικουρικές κλίνες non-** 
covid: 0
•Εξιτήρια προηγούμενης ημέ
ρας non covid: 42
• Εξιτήρια προηγούμενης ημέ-- 
pas covid: 1

ven.ygeia@gmail.com



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Βαρύ "φορτίο” για το Νοσοκομείο Χανίων
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

697.55 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η τεράστια ζήτηση υπηρεσιών 
Υγείας από μεριάς των πολιτών 
και το δύσκολο έργο που καλείται 
να φέρει εις πέρας το προσωπικό 
τον Γενικού Νοσοκομείου Χα
νιών, αν και Δευτεροβάθμιο νο
σηλευτικό ίδρυμα, αναδεικνύεται 
από τον αριθμό των ραντεβού 
που κλείστηκαν μέσα σε μια μό
λις μέρα.

Βαρύ “φορτίο” για 
το Νοσοκομείο Χανίων
■ Τεράστια η ζήτηση υπηρεσιών υγείας από τους πολίτες

πως ανακοινώθηκε, τη Δευ- 
S Βτέρα 03 Απριλίου 2023 (πρώ- 

χη εργάσιμη του μηνάς) στη 
Γραμματεία των Εξωτερικών Ιατρείων 
του Γ.Ν. Χανίων κλείστηκαν από τους 
πολίτες 757 ραντεβού. Από αυτά τη- 
λεφωνικώς κλείστηκαν 371, ενώ μέσω 
της ηλεκτρονικής εφαρμογής e-ραντε- 
βού κλείστηκαν 386 
(ποσοστό 45%).

Είναι χαρακτηριστικό ότι μόνο την 
πρώτη ώρα κλείστηκαν στο Γαστρε- 
ντερολογικό Ιατρείο 46 ραντεβού, στο 
Δερματολογικό 65, στο Καρδιολογικό 
74, στο Οφθαλμολογικό 112, στο Πνευ- 
μονολογικό 46, στο ΩΡΑ 79 ραντεβού.

ΟΔΗΓΙΕΣ ΓΙΑ ΤΑ ΡΑΝΤΕΒΟΥ

Σε σχετική ανακοίνωση του Νοσοκο
μείου υπενθυμίζονται τα εξής:

• Την πρώτη εργάσιμη κάθε 
μήνα οι πολίτες μπορούν να κλεί
νουν ραντεβού είτε με τη χρήση 

της ηλεκτρονικής υπηρεσίας 
e-ραντεβού είτε τηλεφω- 

νικώς στο

2821071010, αλλά όχι δια ζώσης στη 
Γραμματεία Τ.Ε.Ι. του νοσοκομείου.

• Από τη δεύτερη εργάσιμη κάθε 
μήνα, ραντεβού κλείνονται είτε μέσω 
της εφαρμογής e-ραντεβού, είτε καθη
μερινά δια ζώσης στη Γραμματεία Τ.Ε.Ι. 
του νοσοκομείου, είτε τηλεφωνικώς 
στο 2821071010 (από Δευτέρα έως και 
Πέμπτη από 09.00 το πρωί έως 14.00).

• Κάθε Παρασκευή δεν κλείνονται 
ραντεβού τηλεφωνικώς.

•Τα διαθέσιμα ραντεβού για γιατρούς 
είναι για έναν μήνα, ενώ για εργαστη
ριακές και ακτινοδιαγνωστικές εξετάσεις 
είναι για δύο μήνες.

Παρακαλούνται όσοι πολίτες έχουν

κλείσει ραντεβού ηλεκτρονικά και για 
κάποιο λόγο δεν θα το πραγματοποιή
σουν, να προβαίνουν και στην ακύ
ρωση του μέσω της ηλεκτρονικής 
εφαρμογής e-ραντεβού ώστε να είναι 
διαθέσιμο για κάποιον άλλον που το 
έχει ανάγκη.

Υπενθυμίζεται τέλος ότι οι ογκολογικοί 
και αιματολογικοί ασθενείς θα εξυπη
ρετούνται κατά απόλυτη προτεραιότητα 
καθ’ όλη τη διάρκεια της λειτουργίας 
της Γραμματείας των Τακτικών Εξωτε
ρικών Ιατρείων.
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1  Να ανακληθούν οι εκδικητικές απολύσεις
συνδικαλιστών στην ιδιωτική Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

191.87 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Να ανακληθούν οι εκδικητικές απολύσεις συνδικαλιστών στην ιδιωτική Υγεία

Ν
έα κινητοποίηση πραγματοποιούν εργατικά σωματεία και φορείς τη Δευτέρα 10 Α
πρίλη στις 3 μ.μ. στην κλινική «Υγεία» στην Αθήνα, απαιτώντας να ανακληθούν οι α
πολύσεις πρωτοπόρων συνδικαλιστών από το «Υγεία» και τη «Βιοδιάγνωση». 
Υπενθυμίζεται ότι στις 30 Μαρτίου η εργοδοσία του «Υγεία» προχώρησε στην εκδικητι

κή και τρομοκρατική απόλυση του Γ. Αργυρόπουλου, εκλεγμένου μέλους της Εξελε
γκτικής Επιτροπής του κλαδικού Σωματείου Εργαζομένων Ιδιωτικής Υγείας. Η εργοδο
σία της κλινικής στοχοποίησε τον συνδικαλιστή και με την απόλυσή του επιδιώκει να τρο
μοκρατήσει όλους τους εργαζόμενους, ώστε να μην αγωνίζονται για τα δικαιώματα τους.

Την απόλυση του προέδρου του Σωματείου, όπως και αυτή συναδέλφου του, συνδικα
λιστή, σε άλλο μεγάλο ιδιωτικό όμιλο, στη «Βιοδιάγνωση» στη Θεσσαλονίκη, καταγγέλλει 
η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας, τονίζοντας τις πραγματικές 
αιτίες, που είναι η πρωτοπόρα δράση τους στις πρόσφατες αγωνιστικές κινητοποιήσεις.

«Η εργοδοσία του "Υγεία" και της "Βιοδιάγνωσης", όπως και αυτή των υπόλοιπων μεγά
λων επιχειρήσεων, αξιοποιούν το βαθύτατα αντεργατικό νομοθετικό πλαίσιο που διαμόρφω
σαν διαδοχικά όλες οι κυβερνήσεις για τις απολύσεις εργαζομένων και συνολικά το τσάκι
σμα των εργατικών δικαιωμάτων, για να εξασφαλίσουν τα κέρδη τους», σημειώνει η ΟΕΝΓΕ.

Κινητοποίηση σήμερα στη «Βιοδιάγνωση»
Ο Σύλλογος Εργαζομένων Ιδιωτικών Κλινικών Β. Ελλάδας καλεί σε νέα κινητοποίηση 

- συλλαλητήριο σήμερα Παρασκευή, στις 6.30 μ.μ. έξω από το διαγνωστικό κέντρο της 
«Βιοδιάγνωσης» στο κέντρο της Θεσσαλονίκης (Αγίου Δημητρίου 91,), συνεχίζοντας τον α
γώνα ενάντια στην τρομοκρατική και εκδικητική απόλυση του προέδρου του Σωματείου. 
Σε συμμετοχή καλούν εργατικά σωματεία της Θεσσαλονίκης.
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1  Αύξηση του ανθυγιεινού επιδόματος διεκδικούν οι
υγειονομικοί

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

204.12 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αύξηση του ανθυγιεινού επιδόματος 
διεκδικούν οι υγειονομικοί

Τ
ην άμεση έκδοση Κοι
νής Υπουργικής Απόφα
σης με ουσιαστική αύξη
ση του ανθυγιεινού επιδό

ματος και επέκτασή του σε 
όλους τους εργαζόμενους 
στις δημόσιες μονάδες Υγεί
ας, ουσιαστικά μέτρα για την 
προστασία της υγείας, έντα
ξη στα ΒΑΕ, καταβολή επι
δόματος Πάσχα, επαναφορά 
του 13ου και του 14ου μισθού 
και αυξήσεις 20% στους μι
σθούς, απαίτησε με παρά
σταση διαμαρτυρίας χθες το 
Σωματείο Εργαζομένων Νοσοκομεί
ου «Θριάσιο».

Παράλληλα στο πλαίσιο της κινητο
ποίησης οι εργαζόμενοι τόσο από το 
«Θριάσιο» όσο και από άλλα σωματεία

εργαζομένων σε νοσοκομεία της Αττι
κής έστειλαν συμβολικό μήνυμα αλλη
λεγγύης στους αγώνες του λαού της 
Γαλλίας, όπου χθες πραγματοποιήθη
κε άλλη μια μεγάλη απεργία.

Μέλη των σωματείων 
και εργαζόμενοι στα Νο
σοκομεία «Θριάσιο», «Ευ
αγγελισμός» και «Μεταξά»
κρατώντας πανό εξέφρα- 
σαν την αλληλεγγύη τους 
στους Γάλλους εργαζόμε
νους, παράλληλα με τις δι
εκδικήσεις τους για ασφα
λιστικά, μισθολογικά, ερ
γασιακά και συνδικαλιστι
κά δικαιώματα, καθώς και 
για ενίσχυση του δημόσι
ου - δωρεάν συστήματος 
Υγείας.

Στην Ελευσίνα, στο «Θριάσιο» Νο
σοκομείο, μαζί με το Σωματείο Εργα
ζομένων, συμβολικό μήνυμα αλληλεγ
γύης έστειλαν και σωματεία εργαζομέ
νων της Δυτικής Αττικής.
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1  Οργάνωση της πάλης και πιο ισχυρό ΚΚΕ ενάντια
στην Υγεία - εμπόρευμα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

878.33 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

7 ΑΠΡΙΛΗ I ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΜΕΡΑ ΥΓΕΙΑΣ

Οργάνωση της πάλης και πιο ισχυρό ΚΚΕ 
ενάντια στην Υγεία - εμπόρευμα

επιχειρήσεις

Ο λαός δεν μπορεί να περιμένει τίποτα καλύτερο από ...το χειρότερο και από την επόμενη κυβέρνηση, 
αφού ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ/ΚΙΝΑΛ και λοιποί «πρόθυμοι» είναι έτοιμοι κατά μόνας ή από κοινού 
να «τρέξουν» το αντιλαϊκό σχέδιο και στον τομέα της Υγείας

Η υποβάθμιση και η εμπορευματοποίηση του δημόσιου 
συστήματος Υγείας είναι αποτέλεσμα της πολιτικής ό
λων των κυβερνήσεων, που οι συνέπειες τους φάνη
καν με τον πιο τραγικό τρόπο στα τρία χρόνια της παν
δημίας, που «κόστισε» 37.000 νεκρούς

• Η δράση του ΚΚΕ στη Βουλή, με 627 Ερωτήσεις την τε
τραετία που πέρασε, αλλά κυρίως η δράση του στο κί
νημα δείχνουν τον δρόμο για να κερδίσει «ανάσες» ο λα
ός, να ανοίξει δρόμο προοπτικής, σε σύγκρουση με το 
«παλιό» που χρεοκόπησε και στην Υγεία

ΣΕΛ. 9
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1  Οργάνωση της πάλης και πιο ισχυρό ΚΚΕ ενάντια στην Υγεία -
εμπόρευμα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΜΕΡΑ ΥΓΕΙΑΣ

Με ΚΚΕ πιο ισχυρό ο λαός να πει 
«ως εδώ» στην επίθεση στην Υγεία
Ανακοίνωση του Γραφείου Τύπου της ΚΕ

Π
αγκόσμια Μέρα Υγείας σήμερα και το 
ΚΚΕ απευθύνει κάλεσμα αγωνιστικής 
συμπόρευσης σε όλο τον λαό ενάντια 
στην αντιλαϊκή πολιτική, για να ανοίξει 
ο δρόμος εκείνος όπου το σύστημα Υγείας 
θα αντιστοιχίζεται με τις σύγχρονες ανάγκες 

της πρόληψης, θεραπείας και αποκατάστα
σης, που θα παρέχονται δωρεάν σε όλο τον 
λαό, με ευθύνη του κράτους.

Αναλυτικά σε ανακοίνωσή του με αφορμή 
την Παγκόσμια Μέρα Υγείας, το Γραφείο Τύ
που ιης ΚΕ του ΚΚΕ σημειώνει:

«Το ΚΚΕ απευθύνει κάλεσμα αγωνιστικής 
συμπόρευσης σε όλο τον λαό για να μπουν 
εμπόδια στην αντιλαϊκή πολιτική στην Υγεία, 
για να επιβάλουμε την ικανοποίηση των δί
καιων αιτημάτων, για να ανοίξει ο δρόμος α
νάπτυξης όπου το σύστημα Υγείας θα αντι- 
στοιχίζεται με όλες τις σύγχρονες ανάγκες 
της πρόληψης, θεραπείας και αποκατάστα
σης, οι οποίες θα παρέχονται καθολικά και 
δωρεάν με ευθύνη του κράτους.

Η υποβάθμιση του δημόσιου συστήματος Υγείας και η ε- 
μπορευματοποίηση των υπηρεσιών του, οι κλειστές χειρουρ
γικές αίθουσες και η πολύμηνη αναμονή για ένα ραντεβού, 
οι τεράστιες ελλείψεις σε προσωπικό, η ισχυροποίηση των 
επιχειρηματικών ομίλων της ιδιωτικής Υγείας, η δραστική 
μείωση των κρατικών δαπανών και η αύξηση των άμεσων 
και έμμεσων πληρωμών του λαού για την ιατροφαρμακευτι
κή περίθαλψη είναι αποτελέσματα της πολιτικής όλων των 
κυβερνήσεων, που φάνηκε με τον πιο τραγικό τρόπο στα 
τρία χρόνια πανδημίας και κόστισε 37.000 νεκρούς. Οι α
ντιλαϊκοί νόμοι που νομοθέτησε η ΝΔ για τη Δευτεροβάθ
μια Περίθαλψη, την Ψυχική Υγεία, τον ΕΟΠΥΥ, την Πρωτο
βάθμια Φροντίδα Υγείας, την ιδιωτικοποίηση του Παιδοο- 
γκολογικού κέντρου, "ωρίμασαν" και αποτέλεσαν συνέχεια 
του αντιλαϊκού έργου και νόμων των προηγούμενων κυβερ
νήσεων όλων των "αποχρώσεων".

Ο λαός δεν μπορεί να περιμένει "τίποτα καλύτερο από 
το χειρότερο" και από την επόμενη κυβέρνηση, αφού ΝΔ, 
ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ/ΚΙΝΑΛ και λοιποί "πρόθυμοι" είναι έτοιμοι 
κατά μάνας ή από κοινού να "τρέξουν" το αντιλαϊκό σχέδιο 
και στον τομέα της Υγείας. Αλλωστε αυτήν την πολιτική υ
πηρέτησαν και υπηρετούν όλες οι εναλλασσόμενες κυβερ
νήσεις, που η μία συνέχιζε το αντιλαϊκό έργο από εκεί που 
το άφησε η προηγούμενη.

Με οργάνωση της πάλης και με ΚΚΕ πιο ισχυρό στις ε
κλογές και στο λαϊκό κίνημα, για να είναι δυνατός ο ί
διος ο λαός και όσο γίνεται αδύναμη η επόμενη αντιλα

ϊκή κυβέρνηση, μπορούμε να πούμε "ως εδώ" στην επί
θεση που ετοιμάζουν. Η δράση του ΚΚΕ μέσα στη Βουλή, 
με τις 627 Ερωτήσεις, Επίκαιρες Ερωτήσεις και Επερω- 
τήσεις που έκανε την τετραετία που πέρασε, αλλά κυρί
ως μέσα από τη δράση του στο κίνημα, σε κάθε Κέντρο 
Υγείας, Νοσοκομείο, προνοιακή δομή και γενικά στις μο
νάδες Υγείας - Πρόνοιας, φανερώνει ότι ο λαός με τον 
αγώνα του μπορεί να επιβάλει τη "θεραπεία στην ασθέ
νεια", που είναι το ίδιο το σάπιο εκμεταλλευτικό σύστη
μα, και να μην αναζητά "παυσίπονα για τα συμπτώματα", 
που μας οδηγούν "από το κακό στο χειρότερο".

Σε αυτήν την κατεύθυνση, η ανάπτυξη της οικονομίας και 
της κοινωνίας που θα καθορίζεται και θα ελέγχεται από την 
εξουσία του λαού μπορεί να αξιοποιήσει τις τεράστιες δυ
νατότητες της επιστήμης, της τεχνολογίας και της παρα
γωγικότητας της εργασίας. Με εκπαίδευση του αναγκαίου 
σε αριθμό, ειδικότητες και κλάδους υγειονομικού προσω
πικού και τη σχεδιασμένη πανελλαδική κατανομή του, με 
σύγχρονα επιστημονικά, εργασιακά και κοινωνικά δικαιώ
ματα. Με ανάπτυξη σύγχρονων μονάδων Υγείας, Νοσοκο
μείων και Κέντρων Υγείας, με σύγχρονο και επαρκή εξο
πλισμό, με ανάπτυξη της έρευνας και εφαρμογή όλων των 
σύγχρονων θεραπευτικών μεθόδων, φαρμάκων, εμβολίων 
και υγειονομικών υλικών.

Αυτό είναι το νέο, γιατί υπηρετεί τις ανάγκες της πλειο- 
ψηφίας του λαού, και αντικειμενικά έρχεται σε σύγκρουση 
με το σημερινό "παλιό", που έχει χρεοκοπήσει».
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1  Μετά τις εκλογές η σύμπραξη ΕΣΥ με τους ιδιώτες
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

339.98 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μετά τις εκλογές η σύμπραξη ΕΣΥ με τους ιδιώτες
-----------------------ϊ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Μετά tis εκλογέβ
οι ανακοινώσεις 
και για τον νέο 
Υγειονομικό Χάρτη

Επέκταση της συνεργασίας του ΕΣΥ με 
τον ιδιωτικό τομέα περιλαμβάνει το σχέ
διο του υπουργείου Υγείας για τα νοσο
κομεία μετά τις εκλογές.

Όπως αναφέρουν έγκυρες πηγές του 
ethnos.gr, η νυν κυβέρνηση έχει ήδη 
έτοιμο το σχέδιο για τις αλλαγές στο σύ
στημα υγείας, ενώ κυρίαρχο χαρακτηρι
στικό θα είναι η σύμπραξη με τον ιδιω
τικό τομέα της Υγείας.

Ένα σχέδιο που θα ξετυλιχτεί μετά τις 
κάλπες όπως ευελπιστούν τα κυβερνη
τικά στελέχη, εφόσον βέβαια εκλεγεί η 
ίδια κυβέρνηση.

Ήδη πάντως είναι έτοιμος ο Υγειονο
μικός Χάρτης που περιλαμβάνει σειρά 
αλλαγών στα νοσοκομεία όλης της χώ
ρας.

Όπως χαρακτηριστικά είπε στη Βουλή 
ο υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύρης κατά 
την ψήφιση του τελευταίου όπως φαίνε
ται νομοσχεδίου για την Υγεία: «Μεγάλη 
προτεραιότητα ο υγειονομικός χάρτης 
και η διοικητική και οικονομική ευελιξία 
των νοσοκομείων μέσω των ΝΠΙΔ για 
καλύτερες δωρεάν υπηρεσίες στους πο
λίτες. Ήδη έχουμε αναγγείλει και έχουμε 
τους πόρους για 5 νέα νοσοκομεία (3 
του Νιαρχος, 1 ογκολογικό στη Θεσσα

λονίκης και 1 στην Κω) ενώ εξετάζουμε 
με μελέτη σκοπιμότητας τον χώρο για 
κάλυψη των υγειονομικών αναγκών της 
Ανατολικής Αττικής».

Ο Θάνος Πλεύρης δεν έκρυψε πάντως 
ότι θα ενισχυθεί η συνεργασία του ΕΣΥ 
με τον ιδιωτικό τομέα καθώς μίλησε για 
«Ενίσχυση των συνεργασιών με ιδιωτικό 
τομέα για αύξηση κλινών ΜΕΘ και μεί
ωση επικουρικών κλινών».

Συλλειτουργία νοσοκομείων 
με ιδιωτικές κλινικές_________

Το σχέδιο που έχει καταρτίσει το 
Υπουργείο Υγείας σύμφωνα με το ethnos 
περιλαμβάνει ουσιαστικά συλλειτουργία

των δημοσίων νοσοκομείων με ιδιωτικές 
κλινικές, ώστε να συνεφημερεύουν και 
να καλύπτονται οι ανάγκες του ΕΣΥ.

Ήδη άλλωστε έχει δοκιμαστεί το σχέ
διο αφού για να απομακρυνθούν τα 
ράντζα από τα δημόσια νοσοκομεία 
όπωςτο Αττικόν, μεταφέρονταν ασθενείς 
σε ιδιωτικές κλινικές.

Ήταν το πρώτο crash test που έγινε 
για να διαπιστωθεί εάν μπορούν να συν- 
λειτουργήσουν οι δύο τομείς και σε αυτό 
το επίπεδο. Κάτι που είχε γίνει νωρίτερα 
και εν μέσω έξαρσης της πανδημίας.

Το συγκεκριμένο σχέδιο αναμένεται 
να επεκταθεί, με βάση τις μελέτες που 
έχουν γίνει, ώστε να επιτευχθεί σε μεγα

λύτερο βαθμό η σύμπραξη δημοσίου με 
τον ιδιωτικό τομέα.

Ταυτόχρονα όμως με βάση τους σχε- 
διασμούςτηςνυν κυβέρνησης, εάν εκλε
γεί και πάλι χωρίς να χρειαστεί να παρα- 
δώσει το Υπουργείο Υγείας σε μία 
πιθανή συγκυβέρνηση, θα αξιοποιηθεί ο 
ιδιωτικός τομέας και για το μάνατζμεντ 
των νοσοκομείων.

Ειδικότερα στην περίπτωση αυτή, εξε
τάζεται να δοθεί το μάνατζμεντ των με
γάλων δημοσίων νοσοκομείων σε ιδιωτι
κούς φορείς ώστε να μετατραπούν οι 
Μονάδεςτου ΕΣΥ σε κερδοφόρες επιχει
ρήσεις.

Θα έχει προηγηθεί βέβαια η μετα
τροπή των περισσοτέρων δημοσίων νο
σοκομείων σε ΝΠΙΔ από ΝΠΔΔ που είναι 
σήμερα, ώστε να είναι πιο ευέλικτα σε 
προσλήψεις αλλά και διαφορετικούς τρό
πους χρηματοδότησης.

Όλα όμως θα εξαρτηθούν και από το 
αποτέλεσμα της κάλπης αλλά και από τις 
πιθανές αντιδράσεις που θα υπάρξουν 
από τις τοπικές κοινωνίες και τους εργα
ζόμενους.

Οι διαβεβαιώσεις πάντως των κυβερ
νητικών στελεχών είναι ότι το ΕΣΥ θα πα- 
ραμείνει δωρεάν για τους πολίτες.
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1  «Καμπανάκι» για την Ορθοπαιδική Κλινική των
Χανιών

Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

311.44 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΑΖΗΤΕΙΤΑΙΛΥΣΗ ΓΙΑΤΗΝ ΥΠΟΣΤΕΛΕΧΩΣΗ

«Καμπανάκι» για την Ορθοπαιδική Κλινική των Χανιών

** - j Λ

Λύση για την υποστελέχωση του Νοσο
κομείου Χανίων και κυρίως της Ορθοπαι- 
δικής Κλινικής αναζητά η διοίκηση του νο
σηλευτικού ιδρύματος σε συνεργασία με 
την 7η Υγειονομική Περιφέρεια Κρήτης, 
τον διευθυντή της κλινικής και τον διευθυ
ντή της Ιατρικής Υπηρεσίας. Από τις οκτώ 
νέες προσλήψεις γιατρών, που σύντομα 
αναλαμβάνουν καθήκοντα, καλύπτεται 
μόλις μία από τις κενές θέσεις της Ορθο- 
παιδικής, από έναν επιμελητή Β'.
Δύο ακόμη γιατροί μονιμοποιήθηκαν και 

μαζί με τουςεπικουρικούςείναι, σύμφωνα 
με τον διοικητή Γιώργο Μπέα, το 90% των 
οργανικών θέσεων. Η παραίτηση, ωστό
σο, μιας γιατρού λόγω υποψηφιότητάς 
της στις εθνικές εκλογές και ενός ακόμη, 
που επέλεξε να εγκαταλείψει το δημόσιο 
Σύστημα Υγείας και να υπηρετήσει ως ιδι

ώτης, ήρθαν να εντείνουν ένα ήδη δυσμε
νές κλίμα.
Έτσι, στην παρούσα φάση αυτό που επεί- 

γει για τη διοίκηση είναι η διαχείριση των 
ελλείψεων στην Ορθοπαιδική Κλινική. Ό
πως είπε ο κ. Μπέας στη "Ν.Κ.", «υπήρξαν 
έκτακτα γεγονότα, τα οποία μας επιβάλ

λουν να πάρουμε αποφάσεις για ειδικές 
συνθήκες. Δεν είναι μια νορμάλ κατάστα
ση. Το υπουργείο Υγείας μάς έχει εγκρίνει 
ό,τι έχουμε ζητήσει. Όμως, τα πράγματα 
δεν είναι τόσο απλά».
Οι γιατροί της Ορθοπαιδικής Κλινικής, η 

Ένωση Γιατρών ΕΣΥ και ο Σύλλογος Εργα

ζομένων υψώνουν εδώ και καιρό "κραυ
γή” αγωνίας για την υποστελέχωση, χτυ
πώντας "καμπανάκι" ενόψει της έναρξης 
της τουριστικής περιόδου, που θα σημά- 
νει αυτόματα και αύξηση των περιστατι
κών. Μόνο την τελευταία πενταετία στην 
Ορθοπαιδική Κλινική του Νοσοκομείου 
Χανίων νοσηλεύτηκαν 8.469 ασθενείς, έ
γιναν 7.300 χειρουργεία, 48.325 τακτικά ι
ατρεία και 12.266 απογευματινά ιατρεία, 
ενώ αντιμετωπίστηκαν 73.000 επείγοντα 
περιστατικά. Ο κ. Κυριάκος Γραμματικό- 
πουλος, π ρόεδροςτης'Ενωσης Γιατρών Ε
ΣΥτου Νοσοκομείου Χανίων, περιγράφο- 
ντας την κατάσταση, είπε ότι η υποστελέ
χωση θα αποτυπωθεί στους ασθενείς.
«Όταν οι γιατροί δε θα μπορούν να δου

λέψουν, όταν θα λένε "δεν μπορώ να βά
λω παραπάνω χειρουργεία", αφού δεν

μπορούν να αποκτήσουν υπεράνθρωπες 
δυνάμεις, τότε η κατάσταση θα έχει φτά
σει στο απροχώρητο», σημείωσε χαρα
κτηριστικά.
Με σοβαρές ελλείψεις λειτουργούν και 

οι Παθολογικές Κλινικές, οριακά καλύπτο
νται οι εφημερίες στην Παιδιατρική, ενώ 
μεγάλη πίεση δέχεται η Νεφρολογική Κλι
νική. Σε σύσκεψη με τη συμμετοχή του δι
ευθυντή της Ιατρικής Υπηρεσίας, του προ
έδρου του Επιστημονικού Συμβουλίου, 
του διευθυντή και των γιατρών της Ορθο- 
παιδικής Κλινικής, συμφωνήθηκαν εναλ
λακτικές λύσεις ώστε να μην παρατηρη
θούν προβλήματα στην εύρυθμη λειτουρ
γία της Κλινικής.

papadogiannaki@cretetv.gr

Βίκυ ΓΊαπαδογιαννάκη
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1  Τα ράντζα της κανονικότητας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2381.15
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα ράντζα της 
κανονικότητας
Παρά τις υπουργικές διαβεβαιώσε 
τα ράντζα αποτελούν καθεοτώς 
για τις εφημερίες στα δημόσια 
νοσοκομεία

Αποκαλυπτικό ρεπορτάζ
σελίδα 16
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1  Τα ράντζα της κανονικότητας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Η
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ση
 ιη

ς 
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Τα ράντζα και όχι τα κρεβάτια 
περιμένουν τους ασθενείς

Εικόνα 
κανονικότητας 

χαρακτηρίζει τα 
ράντζα ο Γιαννάκος 

μιλώντας 
στην ΑΥΓΗ, 

αποτέλεσμα, όπως 
διευκρινίζει, 

συνεχούς 
κλεισίματος κλινών 

λόγω ελλείψεων 
προσωπικού

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Χ
θες ίο πρωί ο Θάνος 
Πλεύρης και η Μίνα Γκά- 
γκα βρέθηκαν στο Γενικό 
Νοσοκομείο Αθηνών 
«Λαϊκό», για ία εγκαίνια της νέας 
Αγγειοχειρουργικής Κλινικής. Το 

αμφιθέατρο του νοσοκομείου γέμι
σε από την πολ ιτική ηγεσία της Υγε ί- 
ας, τιςπρυτανικές αρχές και πανεπι
στημιακούς γιατρούς (πανεπιστη
μιακό νοσηλευτικό ίδρυμα γαρ). 
Ωστόσο, λίγα μέτρα δίπλα, στην εί
σοδο του νοσοκομείου (στον προ
αύλιο χώρο), είχαν ήδη βγει τα ρά
ντζα, για να είναι έτοιμα ενόψει της 
εφημερίας που ξεκίνησε στις 14:30 
to μεσημέρι. Οι φωτογραφίες της 
ΑΥΓΗ είναι ενδεικτικές. Πριν καν 
ξεκινήσει η εφημερία, δεκάδες ρά

ντζα είχαν στηθεί για να υποδεχτούν 
τους αοθενείς. Ράντζα και όχι κανο
νικά κρεβάτια, τα οποία άλλωστε 
έχει πληρώσει ο ασθενής και θα 
έπρεπε να είναι διαθέσιμα για να 
εξυπηρετήσουν τις ανάγκες.

Μπροστά στα μάτια του Πλευρη
Μάλιστα, εντύπωση προκαλεί το 

ότι ο Θάνος Πλεύρης και η Μίνα 
Γκάγκα πέρασαν από το συγκεκρι
μένο σημείο και είδαν την εικόνα 
ντροπής. Ωστόσο, αυτό δεν φάνηκε 
να τους συγχίνεί. Συνέχισαν κανο
νικά για τα εγκαίνια. Είναι δε ενδει
κτικές οι δηλώσεις του Θάνου 
Πλεύρη, ο οποίος στο παρελθόν έχει 
τοποθετηθεί για ίο θέμα των ρά
ντζων, παρουσιάζοντας μια πλα
σματική εικόνα. «Θετικά αποτελέ
σματα έχουμε επίσης στο θέμα της 
εξάλειψης των ράντζων από τη γενι

κή εφημερία των νοσοκομείων του 
ΕΣΥ ίου Λεκανοπεδίου» είχε πει 
την προηγούμενη εβδομάδα ο 
υπουργός Υγείας στον ΣΚΑΪ. Επί
σης υποστήριξε ότι τα ράντζα εξα- 
λεΐφθηκαν στον «Ευαγγελισμό», 
ενώ στο «Αττικόν» μειώθηκαν κατά 
70%. Οι εικόνες όμως που παρου
σιάζει η ΑΥΓΗ είναι από το «Λαϊκό» 
και φαίνεται ότι όχι μόνο δεν έχουν 
εξαλειφθεί ία ράντζα, αλλά, αντιθέ- 
τως, έχουν γίνει κανονικότητα σε 
κάθε εφημερία. Αραγε, ο Θάνος 
Πλεύρης θα αναδιατυπώσει την ει
κόνα που έχει για τα ράντζα στα ελ
ληνικά νοσοκομεία;

Οι γιατροί ετοιμάζονται 
γιατί είναι ακάλυπτοι

«Είπε κανείς ότι καταργήθηκαν 
τα ράντζα;» διερωτήθηκε αμέσως ο 
Μιχάλης Γιαννάκος, όταν του ζητή

σαμε to σχόλιό του για τις φωτογρα
φίες από το «Λαϊκό». Μάλιστα, με
ταφέρει ότι στην τελευταία εφημερία 
του «Αττικόν» αναπτύχθηκαν 68 
ράντζα. «Δηλαδή, σταδιακά ο αριθ
μός ίων ράντζων θα πάει εκεί που 
ήταν πριν από λίγο καιρό» προειδο
ποιεί ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ συ
μπληρώνοντας ότι με διοικητικά μέ
τρα δεν λύνεται το ζήτημα. «Έχουμε 
λίγα κρεβάτια, προσωπικό δεν 
υπάρχει στα μικρά νοσοκομεία.

Τα νοσοκομεία της Περιφέρειας 
λειτουργούν σαν κέντρα διακομι
δών γιατί δεν έχουν προσωπικό και 
μεταφέρουν τα περιστατικά στην 
Αττική.Έκρυψαν τα ράντζα για μια 
περίοδο με τη διασπορά. Για πόσο 
ακόμα θα συμβαίνει όμως;» σημει
ώνει. Μάλιστα, εξηγεί ότι όσο 
υπάρχουν χειρουργικά περιστατι
κά που περιμένουν ένα μήνα γιατί
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1  Τα ράντζα της κανονικότητας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

δεν υπάρχουν αίθουσες, δεν γίνε
ται να λυθεί το θέμα. Χαρακτηρι
στικό επίσης είναι το γεγονός ότι 
στην Ελλάδα λειτουργούν 3,5 κλί
νες ανά 100 χιλιάδες κατοίκους, 
ενώ στην Ευρώπη ο μέσος όρος εί
ναι 5,3 κλίνες. Επομένως αυτή η 
κατάσταση είναι αναπόφευκτη, από 
τη στιγμή που κρεβάτια κλείνουν 
συνεχώς λόγω έλλειψης προσωπι
κού και δεν υπάρχει Πρωτοβάθμια 
Φροντίδα Υγείας.

Τέλος, ο Μιχάλης Γιαννάκος δι
ευκρινίζει ότι πλέον η εικόνα με ία 
έτοιμα ράντζα πριν τις εφημερίες εί
ναι κανοονικότητα, καθώς οι για
τροί και οι νοσηλευτές ετοιμάζονται 
για την εφημερία. «Αν τύχει κάτι 
έκτακτο, ο άρρωστος θα μείνει όρ- 
θΐος;Έτσΐ, τα ετοιμάζουν από πριν» 
καταλήγει συμπληρώνοντας την ει
κόνα δυστοπίας στο ΕΣΥ.
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1  Ακάλυπτα τα νησιά
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

57.81 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ακάλυπτα τα νησιά

Άγονεε οι προκηρύξει για την κάλυ
ψη θέσεων στα νησιά. Είναι οι ίδιοι οι 
γιατροί και οι νοσηλευτέε, οι οποίοι 
διστάζουν να ενταχθούν σε ένα -ου
σιαστικά διαλυμένο- σύστημα, που 
αποτελεί αρνητικό εργασιακό πε
ριβάλλον. αφήνονταε «άγονεε» τιε 
προκηρύξειε θέσεων.
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1  Ανεξέλεγκτες οι δαπάνες και οι χρεώσεις στο ΕΣΥ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

337.38 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Xoopis ελέγχου οι ιιμολογήσειε 
στα Δημόσια Νοσοκομεία

Ανεξέλεγκτεε
οι 0anav8s και οι χρεώσει στο ΕΣΥ

Xwpis έλεγχο φαίνεται ότι 
είναι οι Saaavos, αλλά και 
οι χρεώσει στα δημόσια 
νοσοκομεία koBus onus 
διαπιστώνεται, οι πόροι στο 
ΕΣΥ κατανέμονται xupis 
κανέναν έλεγχο, ενώ και οι 
τιμολογήσει γίνονται xupis 
καμία λογική.
Οι δαπάνεε στο σύστημα υγείαε παρά 
τΐΞ όποιεε προσπάθειεε για βελτιώ- 
σειε φαίνεται ότι είναι ανεξέλεγκτεε, 
καθώε δεν εφαρμόζονται πλήρωε ούτε 
τα αναχρονιστικά πια Κλειστά Ενοποιη
μένα Νοσήλια (ΚΕΝ). Τα ΚΕΝ δημιουρ- 
γήθηκαν το 2011 και από τότε δεν έχει 
γίνει απολύτωε καμία προσαρμογή στα 
νέα δεδομένα, ενώ και το προσωπικό 
που τα χρησιμοποιεί είναι ανεκπαίδευ- 
το και τα πληροφοριακά συστήματα δεν 
βοηθούν στη βελτίωση του συστήματοε. 
Ειδικότερα, όπωε προκύπτει, τα νοσο
κομεία είναι χωρίε κανέναν έλεγχο τηε 
δαπάνηε τουε, γι' αυτό και το κόστοε εί
ναι ανεξέλεγκτο ανά κλινική και νοση
λεία, ενώ είναι άγνωστη η κατασπατά
ληση πόρων που γίνεται.

Τα σημεία που παρατηρήθηκαν 
από lous ελεγκτέ$
■ Ο σχεδιασμόε, η ανάπτυξη και η εφαρ
μογή των Κλειστών Ελληνικών Νοση
λίων (ΚΕΝ), δεν πληρούν τιε ελάχι- 
στεε απαιτούμενεε προύποθέσειε για 
την αξιόπιστη και αποτελεσματική τουε 
λειτουργία.
■ Η εκπαίδευση του προσωπικού των 
νοσοκομείων δεν ήταν η δέουσα, οι δε 
οδηγίεε για την ορθή εφαρμογή τουε 
ήταν ελλιπείε και σε ορισμένεε περι- 
πτώσειε αντιφατικέε.
■ Στα πληροφοριακά και κοστολογικά 
συστήματα των νοσοκομείων δεν έγι
ναν οι απαιτούμενεε προσαρμογέε, με 
συνέπεια να υφίσταται αδυναμία παρα- 
κολούθησηε του πραγματικού κόστουε 
νοσηλείαε σε επίπεδο ασθενούε.
■ Για τον συντονισμό, εποπτεία και δι
αχρονική παρακολούθηση των δεδο- 
μένωντου συστήματοε των ΚΕΝ, δεν είχε 
καθοριστεί στο υπουργείο Υγείαε υπηρε
σία με συγκεκριμένεε αρμοδιότητεε. Δεν 
έγιναν οι απαιτούμενεε τροποποιήσειε, 
ώστε να αποφεύγονται λανθασμένεε τι- 
μολογήσειε και πληρωμέε νοσηλίων.
» Μετά την εφαρμογή των ΚΕΝ, ση- 
μαντικόε αριθμόε ασθενών και ημε
ρών νοσηλείαε, εξακολουθεί να τιμο
λογείται με το προηγούμενο σύστημα 
(Ημερήσιο Νοσήλιο).
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1  ΠΟΥ: Χρειαζόμαστε αύξηση γιατρών και νοσηλευτών
8-12% κάθε χρόνο

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

330.33 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΥ: Χρειαζόμαστε αύξηση γιατρών και νοσηλευτών 
8-12% κάθε χρόνο
Ελλείψεις προσωπικού και ανισότητες διαπιστώνει ο ΠΟΥ στα συστήματα 
υγείας διεθνώς, επισημαίνοντας την ανάγκη ενίσχυσης για την υγειονομική 
μας ασφάλεια

Το 50% των εργαζομένων στην υγεία, οι οποίοι ήδη βί- 
ωναν την υπερεργασία και αισθάνονταν να υποτιμάται η 
αξία τους, στη διάρκεια της πανδημίας έπαθαν burnout 
από το τεράστιο βάρος που κλήθηκαν να σηκώσουν.

Τα συστήματα υγείας όμως, στηρίζονται στο ανθρώπινο 
δυναμικό τους, ως προς την επάρκεια των εργαζομένων, 
την προσβασιμότητα σε αυτούς και την ποιότητα.

Στην παρούσα στιγμή όμως, οι ελλείψεις υγειονομικών 
διεθνώς είναι μια πραγματικότητα, η επένδυση στη δια 
βίου εκπαίδευση των εργαζομένων στην υγεία δεν απο
τελεί επιλογή όλων των κρατών, ενώ ταυτόχρονα παρα
τηρούνται και χαμηλοί μισθοί, αλλά και αμοιβές που δεν 
αντιστοιχούν στο επίπεδο εκπαίδευσης και επαγγελματι
κής εμπειρίας των επαγγελματιών υγείας.

Για παράδειγμα, 47 χώρες έχουν δείκτη καθολικής κά
λυψης υγείας 48,6 υγειονομικών ανά 10.000 πληθυσμού, 
όταν ο διεθνής μέσος όρος είναι 50 γιατροί, νοσηλευτές 
και μαίες ανά 10.000 πληθυσμού.

Αντίστοιχα, από ανάλυση σε 189 χώρες το 2020 διαπι
στώθηκε ότι το 67% των επαγγελματιών υγείας διεθνώς, 
είναι γυναίκες - χωρίς σημαντικές διαφορές μεταξύ των 
κρατών - και όλες τους αντιμετωπίζουν περιορισμούς 
λόγω φύλου, μειωμένες αμοιβές και περιορισμούς στην το
ποθέτησή τους σε θέσεις ευθύνης και λήψης αποφάσεων.

Επίσης από γυναίκες αποτελείται κυρίως και το άτυπο 
ανθρώπινο δυναμικό που παρέχει υπηρεσίες υγείας στην 
κοινότητα, όπως φροντιστές στο σπίτι, που αντιμετωπί

ζουν προκλήσεις κυρίως σε ότι αφορά την κοινωνική προ
στασία, τις συνθήκες εργασίας και την ασφάλεια.

Τα δεδομένα αυτά παραθέτει ο Παγκόσμιος Οργανισμός 
Υγείας με αφορμή τι τριήμερο 5ο Διεθνές Φόρουμ για τους 
Ανθρώπινους Πόρους στην Υγεία που πραγματοποιείται 
στη Γενεύη στις 3-5 Απριλίου. Το Φόρουμ, μετέχουν πάνω 
από 2000 επαγγελματίες υγείας, εκπρόσωποι αρχών που 
διαμορφώνουν πολιτικές υγείας και κοινωνικοί εταίροι 
από όλους τους συναφείς τομείς. Φέτος εστιάζει στην προ
στασία και επένδυση στο ανθρώπινο δυναμικό της υγείας 
και περίθαλψης.

Σύμφωνα με τον ΠΟΥ, στα μέσα του χρονοδιαγράμματος 
για τους στόχους Βιώσιμης Ανάπτυξης και τρία χρόνια από 
την έναρξη της πανδημίας, τα αποτελέσματα της υγείας 
του πληθυσμού και του προσδόκιμου επιβίωσης δεν είναι 
τα αναμενόμενα.

Για το λόγο αυτό ο ΠΟΥ συστήνει την αύξηση της πα
ραγωγής επαγγελματιών υγείας από τα εκπαιδευτικά ιδρύ
ματα, κατά 8-12% κάθε χρόνο ως το 2030, προκειμένου να 
καλυφθούν οι ανάγκες του πληθυσμού και η ζήτηση των 
συστημάτων υγείας.

Στην κατεύθυνση αυτή, στο Φόρουμ θα παρατεθούν 
δεδομένα από την ανάπτυξη του ανθρώπινου δυναμικού 
στην υγεία, καθώς και λύσεις στην πολιτική υγείας, επεν
δύσεις και διατομεακές συνεργασίες για την εφαρμογή του 
Σχεδίου Δράσης «Δουλεύοντας για την Υγεία 2022-2030».

«Ο κόσμος πρέπει να αναλάβει άμεση δράση να προ

στατεύσει τους εργαζόμενους στην υγεία και να επενδύ
σει σε αυτούς σε όλες τις χώρες. Οι επαγγελματίες υγείας 
χρειάζονται αξιοπρεπείς αμοιβές και συνθήκες εργασίας. 
Ο ΠΟΥ καλεί τα κράτη να ενισχύσουν τις επενδύσεις τους 
στο ανθρώπινο δυναμικό της υγείας και σε θέσεις εργασί
ας που ο πληθυσμός χρειάζεται για να καλυφθεί η ζήτηση 
υπηρεσιών υγείας. Και για να συμβεί αυτό, χρειάζονται 
διατομεακές πολιτικές, όχι μόνο πολιτικές υγείας», επεσή- 
μανε ο γενικός διευθυντής του ΠΟΥ δρ. Τέντρος Αντάνομ 
Γ κεμπρεγιέσους.

Από την πλευρά του, ο διευθυντής του τμήματος Ανθρώ
πινου Δυναμικού του ΠΟΥ Τζιμ Κάμπελ, σημείωσε πως 
«η απάντηση των κρατών στην πανδημία, έδειξε ότι το 
ανθρώπινο δυναμικό της υγείας είναι ικανό να φέρει ση
μαντικές και θετικές αλλαγές. Αν επιδιώκουμε ισότητα και 
καθολική κάλυψη υγείας και παγκόσμια ασφάλεια σε επί
πεδο υγείας, πρέπει να προστατεύσουμε τους επαγγελματί
ες υγείας. Να επενδύσουμε σε αυτούς και να αναλάβουμε 
δράση, μαζί».

Το Φόρουμ θα εστιάσει στις επενδύσεις των κρατών 
στους επαγγελματίες υγείας και στη χρηματοδότηση των 
συστημάτων υγείας για το σκοπό αυτό. Τα αποτελέσματα 
θα συζητηθούν στη Διάσκεψη Κορυφής για την Καθολική 
Κάλυψη Υγείας και την Πρόληψη και προστασία από παν
δημίες, που θα πραγματοποιηθεί τον ερχόμενο Σεπτέμβριο 
στον Οργανισμό Ηνωμένων Εθνών.
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